TECHNICAL INFORMATION INFORMATIONS TECHNIQUES

Structure:
Headboard structure in pinewood, special panels and Ring in wooden
agglomeration class E1.

Bedsprings:

Orthopaedic bedsprings included in the price, tubular steel framework
measuring 40x30, 13+13 slats, silenced by means of sound insulating sheaths,
enamelled with epoxy powders, aluminium grey colour. (In the deepest beds,
the bedsprings come equipped with 14+14 slats).

Cushions Padding:
Headboard in polyurethane foam density 30 kg/m3, Tecnoform covered.
Ring covered by polyurethane foam density 30 kg/m?2 Tecnoform covered.

Cover:
Fabric and artificial leather completely removable. Leather partially removable.

Due to the natural origin of the skins used in the production of the
leather beds may require additional stitching than the production of
fabric beds.

Feet:
Feet available in Anthracite (MEO1), Gypsum (MEQ2), Dark brown (MEO3),
shining chromium (MEOQ4) or with surcharge black chrome finish (ME05).

Dimensions:
Height from the floor up to the top of the rest cm. 18

Structure:
Eléments de la téte de lit en sapin, longerons et pied du lit (tour du lit) en
panneaux de particule en Classe E1.

Sommier:

Sommier orthopédique inclus dans le prix, chassis en tube d’acier de 40x30,
13+13 lattes amorties par gaines, peint époxy couleur gris aluminium. (Dans
les lits avec profondeur maxi, le sommier est équipé de 14+14 lattes).

Rembourrages:

Tétiére du lit en polyuréthane indéformable, densité 30 kg/m3, revétu en
Tecnoform.

Longerons et pied du lit (tour du lit) en polyuréthane indéformable densité 30
kg/m3 recouverts en Tecnoform.

Revétement:
En tissu ou similicuir entiérement déhoussable. Cuir partiellement déhoussable.

Vue Porigine naturelle des peaux utilisées, les lits en cuir peuvent
nécessiter des coutures supplementaires par rapport aux éléments en
tissu.

Pieds:

Pieds en metal en trois couleurs de laque Anthracite (MEO1) Plaitre (ME02)
Marron (MEQ3) chromé brillant (MEO4) ou ou avec augmentation dans la
Version Chromé Noir (MEO5).

Dimensions:
Hauteur du sol du plateau sommier cm 18.
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